
Vragen van Hart voor Hilversum aan wethouder Wolthers over de verkeerssituatie 

Nieuwe Havenweg 

Er hebben ons verschillende signalen bereikt van ondernemers op de Nieuwe Havenweg dat 

automobilisten en brommers/motors met hoge snelheden over de Nieuwe Havenweg rijden 

(vanaf stoplichten bij de Gamma tot aan de hoek, begin sportvelden voetbalclub Olympia).  

 

Deze weg wordt door veel jongeren gebruikt om naar de sportvelden fietsen. 

 

De ondernemers denken dat het een kwestie van tijd is dat er ongelukken gaan gebeuren als er 

geen snelheid verlagende maatregelen worden genomen.  

 

Vraag: herkent de wethouder deze situatie waarin er met hoge snelheden gereden wordt over 

de Nieuwe Havenweg? En is de wethouder bereid om maatregelen toe te passen zoals 

drempels op dit stuk van de Nieuwe Havenweg.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Hakan Koc  

Raadslid Hart voor Hilversum 
 


